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          Nr.  

          

                JUDEŢUL BRAŞOV                                                 

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                   SĂCELE 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 06.04.2023, orele 15,00, la sediul 

Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Consiliului Local al Municipiului Săcele, cu 

ocazia 

 întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă extraordinară convocată de 

îndată, desfășurată în format hybrid 

    

       Şedinţa extraordinară convocată de îndată a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 134 alin. 

(1), alin. (4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare 

și ale H.C.L. nr. 215/22.06.2022 privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al 

Consiliului  Local al Municipiului  Săcele și s-a desfășurat în format hybrid, respectiv la sediul Primăriei 

Municipiului Săcele, situat în str. P-ţa. Libertăţii nr. 17, Sala de şedinţe a Consiliului Local, precum și prin 

mijloace electronice/platforma on-line ZOOM, având următoarea ordine de zi: 

 

        1. Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului cotizației Municipiului Săcele în cadrul 

Asociației Direcția Pentru Monitorizarea și Protecția Animalelor pentru anul 2023 - iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL. 

           Avize Comisiile 1, 4. 

        2. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate, a indicatorilor tehnico-economici 

actualizați și a devizului general actualizat  pentru obiectivul de investiții „Rețea de apă cartier Cernatu”, 

aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei 

reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 4. 

         3. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate, a indicatorilor tehnico-economici 

actualizați și a devizului general actualizat pentru obiectivul de investiții „Rețea de canalizare menajeră 

cartier Cernatu”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și 

a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului - 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 4. 

       4. Proiect de hotărâre privind predarea către Compania Națională de Investiții CNI S.A.,  în calitate de 

structură de implementare a obiectivelor incluse în PNRR Componenta C15 Educație Investiția 1 

Construirea Echiparea și Operaționalizarea a 110 creșe, a amplasamentului pentru obiectivul de investiții  

,,Proiect Tip-Construire și dotare creșă medie în municipiul Săcele, județul Brașov”- iniţiator PRIMAR 

Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 4. 

 5.  Proiect de hotărâre pentru actualizarea unor tarife prevăzute în Anexa nr. 1 și Anexa nr. 2 la Contractul 

privind Delegarea de Gestiune, prin achiziție publică, a serviciilor de Salubrizare și Deszăpezire pe raza 

Municipiului Săcele nr. 51/18.04.2022 și aprobarea  încheierii unui Act Adițional în acest sens - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 4. 

6. Proiect de hotărâre pentru modificarea H.C.L. nr. 384/08.12.2022 privind aprobarea proiectului 

„Extinderea, dezvoltarea și modernizarea ambulatorului Spitalului Municipal Săcele”, a cheltuielilor legate 

de proiect și a acordului de parteneriat încheiat între U.A.T. Municipiul Săcele și Spitalul Municipal Săcele 

în vederea depunerii acestuia spre finanțare în cadrul Planului Național De Redresare Și Reziliență - 
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Componenta C12 – Sănătate - Investiția 1. Dezvoltarea infrastructurii medicale prespitalicești - I1.3 Unități 

de asistență medicală ambulatorie, apelul de proiecte MS-0013 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 4. 

   7.  Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului ,,Modernizare cabinet de planificare familială la 

Spitalul Municipal Săcele” - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 4. 

   8. Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită a spațiului medical din Policlinica Municipiului 

Săcele, Aleea Episcop Popeea nr. 20, către Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie și Boli Infecțioase Brașov, 

în vederea relocării Dispensarului TB - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1,  2, 4. 

   9. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-

economici privind proiectul ,,Reabilitare si modernizare a clădirii Bibliotecii Municipiului Săcele”, din B-

dul G.Moroianu nr. 110 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 4. 

   10. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-

economici privind proiectul ,,Renovare energetică moderata a clădirilor rezindențiale multifamiliale – 5 

componente din Municipiului Săcele” - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 4. 

    11. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării H.C.L. nr. 20/26.01.2023 privind  aprobarea  

prețurilor de pornire la licitație pentru materialul lemnos, fasonat sub formă de sortimente la drum 

auto, destinat valorificării către agenții economici în anul de producție 2023  - iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL. 

 Avize Comisiile 1, 4. 

    12. Proiect de hotărâre pentru îndreptarea erorii materiale cuprinse în H.C.L. nr. 79/24.02.2022 privind 

însușirea raportului de evaluare, aprobarea vânzării directe către titularii contractului de concesiune și a 

prețului pentru vânzare privind imobilul - teren situat în Municipiul Săcele - Str. Bolnoc  nr. 155, înscris în 

CF nr. 117092 Săcele, nr. cad. 117092, în suprafață de 1.433 mp - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

 Avize Comisiile 1, 4. 

           13. Proiect de hotărâre privind anularea numărului cadastral 120430 în suprafața de 9090 mp, a 

numărului cadastral 120431 în suprafață de 2383 mp și a numărului cadastral 120432 în suprafață de 340 mp, 

proprietate privată a Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

 Avize Comisiile 1, 4. 

 

 

La şedinţă au participat: 

                  - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                  - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért 

                  - d-na Secretar General al Municipiului Săcele - c.j. Zamfir Geta 

        - d-l Țăruș Nicolae Romeo – Șef Serviciul Poliția Locală 

         - d-l Brânzea Ovidiu – Șef Serviciul Fond Funciar, Registru Agricol, Cadastru 

                  - d-l Mangale Bogdan  - Șef  Biroul Administrativ   

                  - d-l Diniță-Ardeleanu Constantin – Șef  Birou Ordine și Liniște Publică, Pază Obiective, 

Circulație Rutieră, Evidența Persoanei 

- d-l Matei Ion - șef Biroul  Fond Locativ, Spaţii cu altă Destinaţie, Administrare Spital, 

Policlinică 

- d-na Vaida Marcela – consilier Biroul Investiții 

 - Bîja Ileana – insp. Biroul Investiții 

 - d-l Deak Ștefan – insp. Biroul Investiții 

                    - d-ra Dascălu Bianca - cj. Biroul Juridic  

- d-na Coman Cătălina Maria - cj. Biroul Juridic 

- d-na Acăroaie Elena - insp. Comp. Relații Consiliul Local. 

                   - d-l Hermenean Sorin – Director RPLP Săcele R.A. 

                   - d-na Olteanu Ileana Anișoara – Director economic RPLP Săcele R.A.  
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                   - d-l Poinăreanu Ionuț – Director Medical Spitalul Municipal Săcele 

    

            Ședința este prezidată de d-na consilier local Coman Felicia.  

            D-na Președinte declară deschisă ședința și dă cuvântul d-nei Secretar General pentru a efectua 

apelul nominal. 

D-na Secretar General face apelul nominal în conformitate cu prevederile legale în vigoare și 

anunță că sunt prezenți toți cei 19 consilieri locali în funcție, după cum urmează: 15 consilieri locali 

prezenți fizic, 4 consilieri locali online, respectiv d-na Popescu Gabriela, d-na Stoica Gabriela și d-na 

Miron Laura-Ionela și d-l Jitaru Gheorghe. 

           D-na Președinte supune la vot proiectul  ordinii de zi, conform dispoziției nr. 698/05.04.2023, care 

se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). 

           În continuare, d-na Președinte propune să se treacă la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi, la proiectul 

de hotărâre privind aprobarea cuantumului cotizației Municipiului Săcele în cadrul Asociației Direcția 

Pentru Monitorizarea și Protecția Animalelor pentru anul 2023. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu discuții în plen, d-l Géczi Gellért nu a participat nici la deliberări și 

nu participă nici la vot 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu mențiunea că d-l Géczi Gellért nu a participat la vot. 

D-na Paniti Izabella ia cuvântul și spune că dumneaei a solicitat acel raport de la Asociația Direcția 

Pentru Monitorizarea și Protecția Animalelor, pe care l-a și primit, dar conform acestui raport reiese că 

activitatea acestei Asociații s-a rezumat exclusiv la ridicarea unui număr de 292 de câini comunitari și la 11 

intervenții pentru îndepărtare a pericolului creat de urși pe raza UAT Municipiul Săcele, ori în cursul 

anului trecut s-a cotizat cu 166.904 lei, la această asociație, adică 571,59 lei/câine și din acest raport nu 

reiese nici o activitate desfășurată în afara celor anteprezentate. Dumneaei mai spune că anul trecut a 

solicitat același raport și deși s-a jonglat între Asociație și Primărie, cei de la Asociație i-au transmis într-un 

final un raport care nu arată ca acesta de astăzi, astfel dânsa a solicitat și a primit și răspuns cum s-a 

desfășurat campania de informare a persoanelor interesate de sterilizare și microcipare gratuită, răspunsul 

fiind că exclusiv prin pagina de facebook a Asociației, ceea ce a condus la un rezultat nu prea favorabil 

anul trecut, deoarece nu toată lumea are acces la mediul online, ori dacă campaniile de informare au loc 

exclusiv online, aceasta limitează accesul celor interesați. Deasemenea, în acest raport nu se specifică câte 

revendicări au fost, pentru că din cei 292 de câini comunitari unii aparțin unor persoane, chiar din Săcele, 

tot din acest raport lipsesc campaniile de adopție, respectiv câte campanii au fost și câți câini au fost 

adoptați, câte intervenții a derulat Asociația pe raza UAT Municipiul Săcele anul trecut și ce demersuri 

consideră ca va face pentru o mai bună organizare a acestei activități în anul curent, cum va desfășura acele 

campanii de informare, de conștientizare, de educație a populației pentru această sumă, concluzionând că 

acestea sunt întrebările comunității cu privire la acest subiect. 

D-l Viceprimar ia cuvântul și spune că în raport scrie foarte clar că s-au desfășurat pe parcursul 

întregului an campanii de sterilizare și microcipare gratuită exact în condițiile în care au fost prezentate, 

campania nu a fost făcută exclusiv pe pagina Asociației, după cum se știe și pe canalele de comunicare ale 

municipalității s-au transmis aceste informații, așa cum s-a făcut în fiecarea an, inclusiv în ediția din 

această lună a publicației Info Săcele care apare în 9000 de exemplare și ajunge în cutiile poștale ale 

cetățenilor există un material informativ în acest sens. Dumnealui mai spune, că în conformitate cu 

prevederile legale în vigoare, aceste acțiuni de sterilizare și microcipare gratuită pot fi făcute doar la 

cererea proprietarilor, întrucât tot ceea ce înseamnă aceste campanii cade în seama medicului veterinar 

concesionar pe raza Municipiului Săcele, acestuia i se garantează acest drept de lege. În ceea ce privește 

numărul de intervenții, în raport se specifică că au fost 32, există tot aici numărul de câini capturați, 

defalcat pe luni și anul trecut a mai spus și reiterează faptul că din momentul în care acești câini au fost 

capturați, aceștia nu mai sunt catalogați în funcție de localitatea din care au fost prinși, în momentul în care 

un câine ajunge în adăpost este catalogat ca fiind un câine capturat de pe domeniul public al unei localități  

care aparțin acestei Asociații, nu se țin câinii în boxe distincte și menționează că dumnealui a lansat de 

multe ori invitația de a se merge împreună la Codlea pentru a se vedea exact cum se prezintă lucrurile la 

fața locului, activitatea de acolo, dar nimeni nu a dat curs invitației.  Dumnealui mai spune că ceea ce 
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înseamnă activitatea pentru capturarea și relocarea urșilor din intravilanul Municipiului Săcele, în baza 

OUG nr. 81/2021, această activitate se desfășoară pro bono pentru membrii Asociației, tot ce înseamnă 

costurile implicate aferente pe OUG nr. 81/2021 cu medicul veterinar se fac de către Primărie și ulterior 

sunt recuperate la Ministerul Mediului, dar logistica, deplasarea la fața locului cu dubă, cu echipaj, și cușcă 

capcană, intră în cotizația plătită, așa cum s-a putut observa au fost 11 intervenții, una încheindu-se chiar și 

cu o relocare, rezolvându-se o problemă serioasă din Cart. Gârcini. În ceea ce privește adopțiile, în 

momentul în care un câine intră prima dată în adăpost, este considerat ca și câine capturat, dacă nu se 

identifică ca având microcip, iar în situația în care vine proprietarul să-l ia, nu este considerată revendicare, 

ci adopție pentru prima dată de la intrarea în adăpost. Dumnealui mai spune că și-a notat și se poate cere o 

situație cu numărul cetățenilor din Municipiul Săcele care au adoptat câini și că a solicitat colegilor să se 

meargă efectiv pentru a se conștientiza populația că singura modalitate pentru a se diminua acest fenomen 

este sterilizarea și microciparea animalelor și că mai sunt probleme, inclusiv la nivel național, dar ori de 

câte ori s-au înregistrat solicitări pe raza UAT Săcele, s-au luat măsuri, menționând că în cazul unui pericol 

eminent se impune apelarea numărului unic de urgențe 112 și că, având în vedere că anul acesta Asociația 

își va extinde activitatea, se va achiziționa și o dubă  și o mașină de intervenție rapidă, pentru a se interveni 

în situații de urgență și specifică că anul acesta au fost 3 plângeri prin 112, dar doar un caz s-a confirmat, 

dar câinele nu a fost agresiv și mai adaugă faptul că trebuie se vină cu idei constructive și relansează 

invitația de a se merge la adăpost. 

D-na Paniti Izabella spune că nu a fost la adăpost, dumnneai este un stăpân de câini responsabil, 

sterilizându-și și microcipându-și animalele și solicită să i se prezinte de către d-l Viceprimar, ca membru 

al consiliului de administrație al Asociației, câteva propuneri cu privire la modul de acțiune al consilierilor 

locali în vederea informării cetățenilor cu privire la acest aspect, chiar prin contact direct, putându-se 

efectua și o astfel de campanie de informare și conștientizare. 

D-l Viceprimar spune că există câteva idei în acest sens în publicația Info Săcele, respectiv care ar fi 

avantajele sterilizării și microcipării animalelor și menționează că dacă sunt situații punctuale, fiecărui 

cetățean i se poate spune să ia legătura cu Primăria, dacă e vorba de câini fără stăpâni, de sterilizări sau 

microcipări și specifică faptul că încă nu sunt foarte multe solicitări în acest sens, dar și anul trecut au fost 

zeci de solicitări onorate. 

D-l Popa Marius Cristian spune că l-a auzit pe d-l Viceprimar care a lăudat atât de mult acest serviciu, 

dar peste tot în Săcele sunt haite de câini, în cartiere, săptămânal sunt plângeri de la cetățeni cu postări cu 

haite de câini, până și consilierii locali au fost puși în situația de a fi mușcați de câini fără stăpân, iar la cum 

evoluează lucrurile, nu este exclusă situația de a se înregistra victime și îl întreabă pe d-l Viceprimar dacă, 

din perspectiva funcției deținute, este mulțumit de cum se defășoară activitatea Asociației, de rezultatele în 

teren. 

D-l Viceprimar spune că nu a lăudat activitatea Asociației, la întrebarea lansată a răspuns deja, când a 

afirmat că se poate și mai bine și nu se poate susține că sunt câini peste tot, anul trecut în august când s-a 

primit o sesizare de la d-l consilier local Popa că sunt câini în Cart. Electroprecizia, s-a intervenit de îndată, 

ori nici autoritatea publică locala și nici Asociația nu poate ști unde sunt probleme, sens în care are 

rugămintea ca ori de câte ori se înregistrează astfel de situații, acestea să fie semnalate pentru a se putea 

interveni.     

D-l Gâdea Sorin spune că la nivelul municipalității nu există nici măcar o informare din partea cuiva 

privind multiplele aduceri de câini în localitate, să se dea dovadă de spirit civic și menționează că 

programul celor de la Asociație este respectat cu strictețe, ziua, inclusiv extrasolicitările.  

D-l Viceprimar spune că în 2012 erau în medie 2 sesizări cu privire la cetățeni mușcați de câinii fără 

stăpân, anul trecut s-a înregistrat o singură sesizare în acest sens, iar ulterior s-a dovedit că era vorba despre 

un câine scăpat dintr-o curte, totodată anul trecut a fost o singură sesizare cu privire la abandonul de 

animale pe domeniul public, persoana în cauză a fost identificată și sancționată conform legii  . 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi  pentru. (d-l Géczi Gellért nu participă 

la vot). H.C.L. nr.  101. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că dacă d-l Viceprimar nu a participat la vot, nu trebuia să participe 

nici la dezbateri, conform legislației. 

        D-na Secretar General spune că a răspuns la întrebările adresate, în calitate de membru în consiliul de 

administrație al  Asociației Direcția Pentru Monitorizarea și Protecția Animalelor.  

        D-l Popa Marius Cristian spune că tocmai de aceea nu a participat la vot, pentru că avea dublă calitate. 
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        D-l Viceprimar spune că a fost interpelat în calitate de Președinte al consiliului director.  

         D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi, la  proiectul de hotărâre 

privind aprobarea studiului de fezabilitate, a indicatorilor tehnico-economici actualizați și a devizului general 

actualizat  pentru obiectivul de investiții „Rețea de apă cartier Cernatu”, aprobat pentru finanțare prin 

Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli 

finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului.   

       D-lna Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - aviz favorabil 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Popa Marius Cristian spune că a studiat materialele și a constatat următoarele inadvertențe: deși în 

devizul general, anexa 2 cu indicatorii tehnico- economici actualizați este o valoare de  9.626.820,68  lei cu 

TVA, în studiul de fezabilitate, în condițiile în care dispozitivul de la art. 1 din proiectul de hotărâre se 

referă și la aprobarea SF, în studiul de fezabilitate prezentat în materialele de ședință este valoarea veche de 

6.452.458 lei cu TVA și având în vedere că se aprobă și SF și actualizarea indicatorilor tehnico-economici, 

aceleași valori trebuiau trecute și în SF, odată cu recalcularea tuturor indicatorilor financiari și economici 

de la cap. V. 

D-na Vaida Marcela ia cuvântul și spune că a întrebat la Minister și a menționat că nu s-a făcut 

actualizarea SF-ului din punct de vedere al calculelor economice din interiorul documentației și li s-a 

răspuns că se poate aproba SF ca și documentație tehnică și indicatorii actualizați, motiv pentru care se și 

numește aprobarea documentației tehnice și a devizului actualizat și a indicatorilor actualizați, altfel ar fi 

fost aprobarea documentației tehnice cu indicatorii tehnico-economici și atunci se presupunea că se 

aprobau cei din SF. 

 D-l Popa Marius Cristian spune că, după cum se specifică în  art. 1, aprobarea SF-ului, nu se poate 

aproba SF-ul cu o valoare, iar indicatorii cu altă valoare. 

D-na Vaida Marcela spune că pe indicatorii îi actualizăm. 

D-l Popa Marius Cristian spune că, în SF-ul pe care îl aprobăm încă o dată, rămân indicatorii vechi și 

reiterează faptul că în studiu este o valoare și în documentele alăturate o altă valoare și se solicită aprobarea 

în același timp. 

D-l Primar  spune că s-au purtat discuții la Minister și cei de acolo doresc exact această formă. 

D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă există o hârtie de la Minister în acest sens. 

D-l Primar  spune că acestea sunt datele, iar d-l consilier local a primit răspunsul. 

        D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă este legal. 

        D-l Primar răspunde că este legal. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că nu este legal, deoarece în studiu este o valoare, iar în indicatori o 

altă valoare. 

       D-na Vaida Marcela spune că sunt supuși spre aprobare indicatorii actualizați.  

       D-l Popa Marius Cristian spune că dacă dispozitivul stipula aprobarea indicatorilor tehnico-economici, 

era în regulă, dar nu este așa, sunt două chestii cu valori distincte. 

     D-na Secretar General spune că d-na Vaida a specificat că modelul este cel trimis de la Minister. 

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 10 voturi  pentru, 9 abțineri (d-l Florescu Marius, 

d-l Popa Marius Cristian, d-na Stoica Gabriela, d-na Popescu Gabriela, d-na Paniti Izabella, d-l Gîndac 

Nicolae, d-l Costea Cătălin Ionuț, d-l Paraipan George Horațiu, d-na Balint Tunde Sara). H.C.L. nr. 102. 

       D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi, la  proiectul de hotărâre privind 

aprobarea studiului de fezabilitate, a indicatorilor tehnico-economici actualizați și a devizului general 

actualizat pentru obiectivul de investiții „Rețea de canalizare menajeră cartier Cernatu”, aprobat pentru 

finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile 

de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului.   

       D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - aviz favorabil 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 
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D-l Popa Marius Cristian spune că sunt aceleași discuții ca la punctul anterior, astfel în devizul tehnic 

general este valoarea de 8.413.536,92 cu TVA, iar în SF-ul vechi valoare de 5.337.340 cu TVA, deci 

aceleași considerente și menționează că se va întoarce această hotărâre.  

D-na Vaida Marcela spune că nimic din partea tehnică nu s-a schimbat, indicatorii tehnici au rămas, a 

a rămas lungimea de rețea, branșamentele, totul a rămas la fel, sunt niște indicatori tehnico-economici 

actualizați pe parcursul 3-4 hotărâri de consiliu local până acum și aceștia ar reprezenta ultima variantă din 

martie 2023, după  anexele publicate în Ordonanța nr. 95/2021. 

          Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 10 voturi pentru, 9 abțineri (d-l Florescu 

Marius, d-l Popa Marius Cristian, d-na Stoica Gabriela, d-na Popescu Gabriela, d-na Paniti Izabella, d-l 

Gîndac Nicolae, d-l Costea Cătălin Ionuț, d-l Paraipan George Horațiu, d-na Balint Tunde Sara). H.C.L. 

nr. 103. 

       D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi, la  proiectul de hotărâre privind 

predarea către Compania Națională de Investiții CNI S.A.,  în calitate de structură de implementare a 

obiectivelor incluse în PNRR Componenta C15 Educație Investiția 1 Construirea Echiparea și 

Operaționalizarea a 110 creșe, a amplasamentului pentru obiectivul de investiții  ,,Proiect Tip-Construire și 

dotare creșă medie în municipiul Săcele, județul Brașov”.   

       D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - aviz favorabil 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi  pentru). H.C.L. nr.  104. 

      D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi, la  proiectul de hotărâre pentru 

actualizarea unor tarife prevăzute în Anexa nr. 1 și Anexa nr. 2 la Contractul privind Delegarea de 

Gestiune, prin achiziție publică, a serviciilor de Salubrizare și Deszăpezire pe raza Municipiului Săcele nr. 

51/18.04.2022 și aprobarea  încheierii unui Act Adițional în acest sens.   

       D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 - nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu  12 voturi  pentru, 7 abțineri (d-l Florescu 

Marius, d-l Popa Marius Cristian, d-na Paniti Izabella, d-l Gîndac Nicolae, d-l Costea Cătălin Ionuț, d-l 

Paraipan George Horațiu și d-na Balint Tunde Sara). H.C.L. nr.  105. 

       D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi, la  proiectul de hotărâre pentru 

modificarea H.C.L. nr. 384/08.12.2022 privind aprobarea proiectului „Extinderea, dezvoltarea și 

modernizarea ambulatorului Spitalului Municipal Săcele”, a cheltuielilor legate de proiect și a acordului de 

parteneriat încheiat între U.A.T. Municipiul Săcele și Spitalul Municipal Săcele în vederea depunerii 

acestuia spre finanțare în cadrul Planului Național De Redresare Și Reziliență - Componenta C12 – 

Sănătate - Investiția 1. Dezvoltarea infrastructurii medicale prespitalicești - I1.3 Unități de asistență 

medicală ambulatorie, apelul de proiecte MS-0013.   

       D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Paraipan George Horațiu ia cuvântul și spune că are o întrebare, respectiv, așa cum se știe, în 

ședința de Guvern din 22 martie s-a tăiat de la PNRR 2,1 mild euro, care afectează și sănătatea și întreabă 

dacă sunt afectate proiectele derulate de către municipalitate prin acest program. 

D-l Primar spune că până la acest moment nu este afectat nici un proiect, nu s-a primit nici o 

informare în acest sens, iar dacă apar lucruri noi, vor fi informați. 

D-l Paraipan George Horațiu spune că probabil se vor mai înregistra tăieri. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi  pentru). H.C.L. nr.  106. 
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       D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi, la  proiectul de hotărâre 

privind aprobarea proiectului ,,Modernizare cabinet de planificare familială la Spitalul Municipal Săcele”.   

       D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - aviz favorabil 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Popa Marius Cristian spune că, din studierea materialelor a sesizat o neconcordanță, respectiv nota 

de fundamentare care a stat la baza raportului de specialitate și al întregului proiect, nu a fost trecută prin 

Consiliul de Administrație al Spitalului Municipal, iar alăturat era un ghid consultativ în care se specifica 

clar că este necesară hotărârea Consiliului de Administrație. 

D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că proiectul  s-a trecut prin Consiliul de Administrație și există 

decizia Consiliului de Administrație în acest sens. 

 D-l Popa Marius Cristian spune că nu se regăsește în materiale. 

 D-l Matei Ioan spune că probabil s-a omis la încărcarea documentației aferente acestui proiect. 

D-l Popa Marius Cristian solicită, dacă această decizie există, să li se pună la dispoziție acum, pentru a 

putea vota în cunoștință de cauză. 

D-na consilier local Stoica Gabriela se învoiește de  la d-na președinte și se retrage. 

D-l Matei Ion prezintă hotărârea Consiliului de Administrație al Spitalului Municipal Săcele, iar d-na 

președinte  supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi  pentru. (D-na Stoica Gabriela 

lipsește la momentul votului). H.C.L. nr.  107.  

      D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre privind 

darea în folosință gratuită a spațiului medical din Policlinica Municipiului Săcele, Aleea Episcop Popeea 

nr. 20, către Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie și Boli Infecțioase Brașov, în vederea relocării 

Dispensarului TB.   

       D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - aviz favorabil 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi  pentru. (D-na Stoica Gabriela lipsește 

la momentul votului). H.C.L. nr.  108.  

      D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici privind proiectul ,,Reabilitare 

si modernizare a clădirii Bibliotecii Municipiului Săcele”, din B-dul G.Moroianu nr. 110.   

       D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - aviz favorabil 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și spune că grupul PNL nu va participa la vot la acest punct de 

pe ordinea de zi. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 10 voturi pentru (d-l Popa Marius Cristian, d-l 

Florescu Marius, d-l Gîndac Nicolae, d-l Costea Cătălin Ionuț, d-l Paraipan George Horațiu, d-na Popescu 

Gabriela, d-na Paniti Izabella și d-na Balint Tunde Sara nu participă la vot). H.C.L. nr.  109. 

      D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi, la  proiectul de hotărâre 

privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici privind proiectul 

,,Renovare energetică moderata a clădirilor rezindențiale multifamiliale – 5 componente din Municipiului 

Săcele”.   

       D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - aviz favorabil 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 
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D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și spune că grupul PNL nu va participa la vot la acest punct de 

pe ordinea de zi. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 10 voturi pentru (d-l Popa Marius Cristian, d-l 

Florescu Marius, d-l Gîndac Nicolae, d-l Costea Cătălin Ionuț, d-l Paraipan George Horațiu, d-na Popescu 

Gabriela, d-na Paniti Izabella și d-na Balint Tunde Sara nu participă la vot). H.C.L. nr.  110. 

      D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi, la  proiectul de hotărâre 

privind aprobarea modificării H.C.L. nr. 20/26.01.2023 privind  aprobarea  prețurilor de pornire la licitație 

pentru materialul lemnos, fasonat sub formă de sortimente la drum auto, destinat valorificării către agenții 

economici în anul de producție 2023  .   

       D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul  

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi  pentru. (D-na Stoica Gabriela lipsește 

la momentul votului). H.C.L. nr.  111.  

         D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi, la  proiectul de hotărâre 

pentru îndreptarea erorii materiale cuprinse în H.C.L. nr. 79/24.02.2022 privind însușirea raportului de 

evaluare, aprobarea vânzării directe către titularii contractului de concesiune și a prețului pentru vânzare 

privind imobilul - teren situat în Municipiul Săcele - Str. Bolnoc  nr. 155, înscris în CF nr. 117092 Săcele, 

nr. cad. 117092, în suprafață de 1.433 mp.   

       D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul  

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi  pentru. (D-na Stoica Gabriela lipsește 

la momentul votului). H.C.L. nr.  112.  

         D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre 

privind anularea numărului cadastral 120430 în suprafața de 9090 mp, a numărului cadastral 120431 în 

suprafață de 2383 mp și a numărului cadastral 120432 în suprafață de 340 mp, proprietate privată a 

Municipiului Săcele.   

       D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - aviz favorabil 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și spune că în raportul de specialitate s-a specificat faptul că se 

dorește anularea numerelor cadastrale, că nu se mai dorește să se facă dezmembrarea, dar nu s-a motivat de 

ce, scrie doar că, în vederea valorificării, se anulează. 

D-na Secretar General spune că se va face dezmembrarea în alt mod.  

D-l Popa Marius Cristian spune că trebuia să se specifice acest lucru, că dezmembrarea se va face în 

altă conformație, totodată menționează că a mai existat discuții cu privire la această speță, respectiv în 

dispozitiv la art. 1 se stipulează faptul că ,,se anulează numărul cadastral nr. ..   și numărul cadastral nr.... ”, 

ori Consiliul Local nu poate anula un  număr cadastal deoarece numerele cadastrale nu sunt alocate de 

Consiliul Local, ci de către Oficiul de de Cadastru. 

D-na Secretar General spune că așa se solicită. 

D-l Popa Marius Cristian spune că în raportul de specialitate se invocă art. 53 alin. (1) lit. b), unde se 

specifică clar exact cum trebuie făcut acest lucru, în plus în afară de anulare, se renunță și la acțiunea de 

dezlipire/alipire, astfel, în mod normal, art. 1 ar fi trebuit să aibă următorul conținut: ,,Se aprobă anularea 

de către OCPI  Brașov a numerelor cadastrale alocate” și în plus, trebuia adăugat că se renunță la 

operațiunea de dezlipire. 

D-l Brânzea Ovidiu ia cuvântul și spune că această hotărâre nu va ajunge la Cadastru, ci la notar, în 

baza căreia d-l Primar dă declarația de anulare numere cadastrale. 
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D-l Popa Marius Cristian spune că a înțeles care este procedura, problema este că se declară că le 

anulează dumnealor, ori nu dânșii le-au alocat. 

D-na Secretar General spune că notarul nu face declarația fără o hotărâre de consiliu local, 

menționând că s-a mai purtat această discuție. 

D-l Popa Marius Cristian spune că discuția s-a mai purtat, dar un notar care ar citi bine Ordinul nr. 

600 s-ar ralia la cele susținute de dumnealui.  

D-na Secretar General spune că până acum a existat Ordinul nr. 700 și tot așa au procedat, cu 

declarație. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi  pentru. (D-na Stoica Gabriela lipsește 

la momentul votului). H.C.L. nr.  113.  

D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și spune că dorește să prezinte motivația pentru care consilierii 

din formațiunea politică PNL nu au participat la vot la punctele 9 și 10 de pe ordinea de zi, astfel 

dumnealui specifică că în materialele aferente celor două puncte, DALI-urile nu se regăsesc, iar atunci 

întrebarea este ce au votat colegii, fiind o situație penibilă, nu se poate să se voteze ceva ce nu a fost 

prezentat în materiale, acesta fiind rezultatul unui sistem manageriat deficitar. 

D-na Secretar General spune că probabil a fost o scăpare, materialele nu au fost încărcate, dată fiind și 

ora târzie la care au fost transmise și volumul mare de lucru.   

D-l Popa Marius Cristian spune că asta înseamnă că consilierii locali nu au studiat materialele. 

        D-l Preşedinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept 

pentru care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Ora 15:52. 
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